

NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N119

智能廚餘回收桶啟用通知

茲通知各業戶，本苑成功向「回收基金」獲批資助及於屋苑設置一部廚餘機。廚餘機將於 **2025 年 8 月 1 日(星期五)**起 24 小時運作。

智能廚餘回收桶設置於停車場低層 142 至 143 號車位對出，敬請各住戶踴躍參與，共同支持環保回收。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 28 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 28 July 2025

Food Waste Smart Recycling Bin Activation

We are pleased to inform all residents that we have successfully obtained funding from “Recycling Fund” and one recycling bin has been installed.

The Food Waste Smart Recycling Bin will be 24-hour service starting from **1 August 2025 (Friday)**.

The Food Waste Smart Recycling Bin will be located opposite to Carpark space 142 to 143 of the lower level of the carpark. We encourage all residents to participate actively and support our environmental recycling efforts.

For any enquiries please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office



位置圖 Location



第一層停車場平面圖
CP.1 Floor Plan





廚餘
FOOD WASTE

私人屋苑智能廚餘回收桶

Food Waste Smart Recycling Bins in Private Housing Estates

宣傳日 Promotion Day

日期 Date 8月1日(星期五)

時間 Time 14:00 - 21:00

地點 Venue 停車場低層142至143號車位對出
(opposite to Carpark space 142 to 143
of the lower level of the carpark.)



活動內容 Activity content

- 智能廚餘機介紹 Introduction and demonstration to Food Waste Smart Recycling Bins
- 「綠綠賞」電子積分計劃介紹及協助安裝「綠綠賞」手機應用程式
Introduction of the GREEN\$ Electronic Participation Incentive Scheme and GREEN\$ Apps installation



誠邀居民踴躍參與！Residents are cordially invited to actively participate the event!



環境保護署
Environmental
Protection Department